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Bijeenkomstimpressie door Linda Verschuur, wethouder van Hardenberg 

 
 

 
“Op vrijdag 18 november kwamen (bijna) alle 
wethouders sociaal domein uit Overijssel bijeen voor 
het platform Sociaal Domein en de VNG Overijssel-
dag in uitgaansgelegenheid Dieka in Markelo.  
 
Voor een aantal wethouders was dit een locatie vol 
jeugdsentiment, vele herinneringen kwamen naar 
boven en werden vrolijk met elkaar gedeeld.  
 
Als eerste het platform Sociaal Domein. Er stonden 
een aantal punten op de agenda zoals: 
terugkoppeling en ophalen VNG-commissie en de 
hervormingsagenda Jeugd. Als nieuwe wethouder 
was dit voor mij de derde bijeenkomst van het 
platform Sociaal Domein met veel bekende, maar 

ook onbekende gezichten. Een dag als deze, leent zich er goed voor om te netwerken, elkaar te 
leren kennen en het belangrijkste: kennis en ervaring delen en te verbinden.  
 
Energiearmoede 
Voorzitter Gerria Toeter, wethouder van Raalte, opende de vergadering van het platform Sociaal 
Domein. In het kader van het delen van kennis en ervaring deed zij nogmaals de oproep om 
initiatieven ofwel regelingen te delen met collega-wethouders die betrekking hebben op 
energiearmoede of tegemoetkoming in de energiekosten. De impact van energiearmoede onder 
inwoners, verenigingen en bedrijven is groot en nauwelijks in woorden uit te drukken. Het is en 
blijft een gespreksonderwerp onder inwoners, maar ook binnen de gemeente. Hoe kunnen we 
onze inwoners helpen? Wat gaat het Rijk doen voor onze inwoners, verenigingen, bedrijven en 
wat doen wij als gemeente? Wie doet 
wat? De ene gemeente ondersteunt 
huishoudens met bijv. energiecoaches en 
kleine besparende maatregelen en een 
andere gemeente heeft een noodfonds. 
Daarbij hoeven we het wiel niet opnieuw 
uit te vinden. Het platform Sociaal Domein 
is van ons allemaal. Juist dit platform biedt 
ons de kans om met elkaar in gesprek te 
gaan, ervaring en kennis te delen. Mijn 
grote zorg en waarschijnlijk die van u ook 
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is dat we niet alle mensen kunnen behoeden voor dit onheil. 
 
Never waste a good crisis 
Collega Ben Beens van Rijssen-Holten heeft een toelichting gegeven op de stand van zaken met 
betrekking tot “never waste a good crisis”. De coronacrisis heeft de wereld op zijn kop gezet. Er 
waren tijdens de coronacrisis vervelende momenten maar ook mooie bijzondere momenten.  Er 
vindt een onderzoek plaats (Ommen, Hengelo en Rijssen Holten) naar deze bijzondere 
momenten tijdens de coronacrisis. Wat hebben we hiervan geleerd en wat kunnen we hiermee 
richting de toekomst? Tijdens de coronacrisis zijn er mooie initiatieven opgepakt in de 
samenleving. Zo gingen wij met elkaar meer voor elkaar doen. Ik ben erg benieuwd naar de 
resultaten.  
 
Terugkoppeling uit en ophalen VNG-commissies 
Mark Paters vertelt dat hij en Arjan Kampman deelnemen aan de VNG-commissies Zorg, Jeugd 
en Onderwijs en Participatie, Schuldhulpverlening en Integratie. Na de verkiezing hebben er twee 
bijeenkomsten plaats gevonden in deze nieuwe samenstelling en waren vooral gericht op het 
elkaar beter leren kennen en het verdelen van de taken en rollen. De verdeling van de 
portefeuilles met betrekking tot de commissies zal te zijner tijd met ons gedeeld worden. Mark 
vertelt dat hij ook deelneemt aan de commissie “sport” en “cultuur’. Cultuur is een onderschoven 
kindje, terwijl cultuur van groot belang is voor onze inwoners. Cultuur kan bijdragen aan zingeving 
en het welbevinden van inwoners.  
 
Hervormingsagenda Jeugd 
Michiel van Willigen en Mark Paters 
reflecteren vanuit het perspectief van 
de regio IJsselland en regio Twente op 
de Hervormingsagenda Jeugd. Op 2 
december wordt de voortgang van 
deze hervormingsagenda besproken, 
er wordt dan nog geen besluit 
genomen. Er werd gesproken over 
reikwijdte, lokaal inrichten, inhoud, Rijk 
en financiën. De aandacht is gevestigd 
op de inhoud, qua financiën verlopen 
de gesprekken niet goed.  
 
Rondvraag 
Wij eindigden met de rondvraag. Hierin wordt nog eens benadrukt dat het platform van ons 
allemaal is. Wij (wethouders) kunnen aangeven welke onderwerpen wij belangrijk vinden om bij 
een volgend overleg te behandelen. De volgende onderwerpen werden naar voren gebracht: 
energiearmoede, personeelstekorten in de zorg en resultaatsturing Sociaal Domein.  
 
Voor de volgende bijeenkomst staat energiearmoede op de agenda. Onlangs is in onze 
gemeente Hardenberg het amendement “instellen noodfonds” vastgesteld door de 
gemeenteraad. Gedurende twee jaar wordt er een noodfonds ingesteld als gevolg van gestegen 
energiekosten. Er is een krediet vastgesteld van 5 miljoen euro. Het fonds is bedoeld voor 
inwoners, maatschappelijke, culturele en sociale instanties en (sport) verenigingen.  
 
Ik kijk met plezier terug op deze bijeenkomst en zie uit naar de volgende bijeenkomsten!” 

 

 
 


